
Депутати Славутицької міської ради підтримали звернен
ня до керівництва держави одноголосно

У ряді регіонів країни жителі протестують проти 
підвищення тарифів. Не залишився осторонь і Славутич. 15 
січня біля будівлі Славутицької міської ради відбувся мітинг 
протесту проти підвищення тарифів на енергоносії. 2396 
славутичан залишили свої підписи під зверненням до 
керівництва держави з вимогою про скасування рішення 
Кабінету Міністрів України щодо підвищення тарифів на 
енергоносії.

Увечері 18 січня в залі засідань 
в ідбулася  п о за ч е р го в а  сес ія  
Славутицької м ісько ї ради VIII скли-

кання, що транслю валася  ТБ 
«М едіаД ім» та на ю тю б-канал і 
slavutich mvk. М іський голова Юрій

Ф ом ічев  ознайом ив депутатів  із 
зверненнями, що надійшли від гр у 
пи депутатів, жителів міста, депута
та  М и хай л а  Ш и н ка р е н ка . 
Виважено, конструктивно питання 
підвищення цін на комунальні по 
слуги без відповідного  держ авного  
в ідш кодування витрат населенню 
були о бго во р е н і на зас іданн і. 
Виступили депутати від р ізних по
літичних сил: Володимир Борисов, 
Олена Радченко (політична партія 
«Опозиційна платформа -  За ж и т 
тя»), М айя Р уденко , С ер гій  
Чесноков, Д м итро  Стельмах (пол і
ти чн а  пар т ія  « Є в р о п е й сь ка  
С о л ід а р н іс т ь » ) ,  М и х а й л о
Ш и н ка р е н ко  (пол ітична  партія  
«Рідний Дім»), Валентина Д арнопих 
(пол ітична партія За майбутнє»), 
Ю рій Ю рченко (пол ітична партія 
«Голос»), О дноголосно, 24 голоса
ми, єдине звернення від Славутича 
було прийнято депутатами до пре 
зи д е н та  У кра їни  В ол од им ир а  
З е л е н сь ко го , В ер ховно ї Ради 
України, Кабінету М ін істрів України 
щ одо неприпустим ості збільшення 
вартості енергоносіїв  та зм енш ен
ня видатків бюджету на пільги та 
субсидії.


